

Title (en)  
Food tray.

Title (de)  
Menüschele.

Title (fr)  
Barquette alimentaire.

Publication  
**EP 0486857 A1 19920527 (DE)**

Application  
**EP 91118589 A 19911031**

Priority  
DE 9015112 U 19901102

Abstract (en)

A food tray is described which serves for transporting meals and for subsequent consumption thereof. For the purpose of re-use of the food tray and its lid, the dish is made of glass, porcelain, special steel or rigid plastic, and a flat lid (7') is provided which is made of an at least partially flexible plastic and is provided on its inside with ribs (15) which are adapted to the intermediate webs (3') of the food tray and rest in a sealing manner against the upper edge of the intermediate webs when the lid is closed. In order to achieve a good seal, either double ribs are provided which rest against the edge of the intermediate webs at the top, or a groove (16) is provided at the upper edge of the intermediate webs, into which groove a rib (15) mounted on the lid is inserted in a sealing manner. <IMAGE>

Abstract (de)

Beschrieben wird eine Menüschele, die zum Transport von Speisen und zum anschließenden Verzehr derselben dient. Zum Zweck einer Wiederverwendung der Menüschele und ihres Deckels wird die Schale aus Glas, Porzellan, Edelstahl oder festem Kunststoff hergestellt und ein flacher Deckel (7') aus einem zumindest teilweise elastischen Kunststoff vorgesehen, der auf seiner Innenseite mit den Zwischenstegen (3') der Menüschele angepaßten Rippen (15) versehen ist, die beim geschlossenen Deckel abdichtend am oberen Rand der Zwischenstege anliegen. Um eine gute Dichtung zu erreichen werden entweder Doppelrippen vorgesehen, die sich oben auf den Rand der Zwischenstege auflegen oder es wird eine Nut (16) am oberen Rand der Zwischenstege vorgesehen, in die sich eine am Deckel angebrachte Rippe (15) dichtend einlegt. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B65D 1/36**

IPC 8 full level  
**B65D 1/36** (2006.01); **B65D 43/10** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 1/36** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3487972 A 19700106 - SWETT JAMES B
- [Y] DE 3739547 A1 19890601 - UNILEVER NV [NL]
- [Y] DE 1654108 A1 19710311 - CEASE CENTRAL INC
- [AD] DE 3302191 A1 19840726 - ALCAN OHLER GMBH [DE]

Cited by  
EP0965527A1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 9015112 U1 19920227**; EP 0486857 A1 19920527

DOCDB simple family (application)  
**DE 9015112 U 19901102**; EP 91118589 A 19911031